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包豪仕隔墙技术（广东）有限公司
Bauhaus Partition Technology (Guangdong) Co., Ltd.



包豪仕公司是一家集空间研究、设计研发、智能智造、专业销售、专业服务、和外贸销售

为一体的办公空间领域科学应用型企业。

包豪仕以实用主义为基础，结合西方极简主义与中国美学理念，将空间隔断与现代人文、

艺术相融合；致力于打造和谐、现代、艺术化的人文办公环境。包豪仕秉持着企业核心价

值及承诺，积极拓展新渠道及新业务，努力让包豪仕成为商业及办公空间隔断系统的世界

翘楚，我们将砥砺前行不断引领业界新标准，为客户提供卓越的产品及服务。

We is a space research, design and research, intelligent manufacturing, 

professional sales, professional services, and foreign trade sales.

Based on pragmatism, combined with Western minimalism and Chinese 

aesthetics, BAUHAUSOS integrates space partition with modern humanities and 

art. It is committed to creating a harmonious, modern and artistic humanistic 

office environment. Adhering to the Group's core values and commitments, we 

have been actively expanding our business, making BAUHAUSOS the world 

leader in space partition and partition materials, promising to continue to lead 

the industry's new standards and provide customers with superior and new 

partition products and services.



我们致力于建造“智能模块化生产工厂”的新思维。

作为行业为数不多的智能模块化管理生产隔断的专精尖企业，专注于现代智能办公空

间的原创设计和模块化智能科技办公隔断生态圈的缔造，面向未来的城市发展新模式，

公司智造中心汇集国际先进生产技术和智能化管理模式，既发扬当代流行风格又保留

传统的艺术认知，以为客户提供智能新型办公空间环境为使命，开拓创新，为中国隔

断业界提供更为广阔的交流平台和展示自我的服务平台。

We are committed to "intelligent modular production factory" new thinking。

as one of the few intelligent modular management production partition, focus 

on modern intelligent office space research original design, and the existing 

intelligent technology office partition ecosystem, facing the future urban 

development model, the international advanced technology and intelligent, 

break the traditional partition has popular style and conservative traditional art 

cognition, to provide customers with intelligent office new space partition 

environment for the mission, the Chinese partition industry to provide a 

broader platform for communication and show themselves platform.



发展历程
Development course

2014
包豪仕杨帆启航——

在广州市成立新公司

广州市包豪仕金属隔墙技术有限公司成立。

BAUHAUSOS Yang Fan set sail --
Set up a new company in Guangzhou
Guangzhou Bao Haosi metal partition wall 
Technology Co., Ltd. was established.

在白云区设立研发中心，

全力投入对全钢办公隔断研究和开发。

先后开发十余项包豪仕隔墙专利和产品知名检测报告。

Set up R & D center in Baiyun District,
Fully invested in the research and development of 
all-steel office partition.
Has developed more than ten Bao Haoshi partition 
wall patents and products well-known testing 
reports.

与清远新粤亚铝业、

佛山精一玻璃实业、

佛山高明基业冷轧钢板企业

等知名企业建立全方位战略合作伙伴。

With Qingyuan New Yueya Aluminum,
Foshan Jingyi Glass Industry,
Foshan Gaoming Jiye cold rolled steel plate 
enterprises
And other well-known enterprises to establish a 
comprehensive strategic partnership.

静音舱新品发布。

New release of silent pod.

坚持品牌化经营思路，先后在国内创立多家代理商服

务；其中有北京包豪仕、天津包豪仕、上海包豪仕、

武汉包豪仕、成都包豪仕、杭州包豪仕、深圳包豪仕、

新疆包豪仕等，包豪仕品牌现已成为业界中国十大品

牌隔断之一。

Adhere to the brand management idea, has 
established a number of agents in China, Among 
them,  Beijing Bauhaus, Tianjin Bauhaus, 
Shanghai Bauhaus, Wuhan Bauhaus, Chengdu 
Bauhaus, Hangzhou Bauhaus, Shenzhen Bauhaus, 
Xinjiang Bauhaus and so on, Bauhaus brand has 
become one of the top ten brands in the 
industry.

不断创新与产品开发，

全新魏玛全钢系列产品发布。

Continuous innovation and product 
development, 
New Weimar steel series products released.

全力投入对智能办公研究与开发，与多家生产

配件服务商深入展开合作伙伴，其中有Griff 

Werk、ECO等专业品牌。

Fully invested in the research and 
development of intelligent office,  and in-
depth cooperation with a number of 
production parts service providers, 
including Griff Werk, ECO and other 
professional brands.

静音舱全力发展国外销售订单战略，完

善装配式实用功能使用与安装。

Silent cabin to develop foreign 
sales order strategy, improve the 
use and installation of prefabricated 
practical functions.

在广东肇庆四会市设立包豪仕企业总部集研发设

计和制造中心于一体的隔断制造商中心服务全球。

In Guangdong Zhaoqing Sihui City set up 
Bauhaoshi enterprise headquarters R & D 
design and manufacturing center in one of 
the partition manufacturer center service 
worldwide.
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不断创新与产品开发，

全新魏玛全钢系列产品发布。

Continuous innovation and product 
development, 
New Weimar steel series products released.

2024



资质认证
Qualification certification

22类
实用和外观专利

成品隔断墙
撞击检测 

ISO9001
质量管理体系认证

ISO14001
环境管理体系认证

ISO45001
职业健康安全
管理体系认证

覆膜钢板检测 双玻隔音检测 喷粉铝型材检测 双面板墙防火检测 双面板墙隔音检测

玻璃防火检测



智造中心
Production line

包豪仕拥有国内先进水平的现代化生产设备，并组建成完善的全钢防
火隔墙生产线，产品经国内领先的权威检测机构测试认证。

BAUHAUSOS has the domestic advanced level of modern 
production equipment, and set up a perfect all-steel fire 
partition production line, the products are tested and certified 
by the leading domestic authoritative testing institutions.

钢型材加工区

门/玻璃/成品组装区

钢板加工区

铝型材加工区



办公&展示



产品系列
Product classification

全景玻璃隔断
MAYA

钢铝系统隔断
TESA

钢板挂墙系统
WALL

全钢防火隔断
WEIMA

隔断系统门
DOOR



玛雅全景双玻系统为全铝结构，墙体厚度100mm，

玻璃模块之间没有可视金属骨架连接，选用厚度为

3mm的双面胶带，玻璃装置在全铝玻璃框架两侧。

隔墙外部为全铝型材，表面常规为阳极氧化或静电喷

粉处理，配合饰面板、玻璃面板模块组合成的隔墙。

全景双玻隔断系统
MAYA

The Maya panoramic double-glass system is an all-aluminum structure with a wall thickness of 100mm and no visible metal 

skeleton connection between the glass modules. Double-sided tape with a thickness of 3mm is selected and the glass 

devices are placed on both sides of the all-aluminum glass frame. The exterior of the partition wall is all aluminum, the 

surface is usually anodized or electrostatic powder treatment, and the partition wall is combined with the decorative panel 

and the glass panel module.



玛雅中单玻系统是一款将全透明可拆卸集于一身的

全玻璃隔断。玻璃居中装置，全玻璃弧形设计更具

柔和与时尚感，营造商务、科技、前卫的办公氛围

场合。整体墙面中部没有金属边框，玻璃之间没有

可视金属骨架连接，取而代之的是厚度为3MM的

进口透明胶带，具有通透和隔音的效果。

全景单玻隔断系统
MAYA

The Maya single glass system is an all-glass partition that is fully transparent and removable. Glass center device, full glass 

arc design is more soft and fashion sense, to create a business, technology, avant-garde office atmosphere occasions. There 

is no metal frame in the middle of the whole wall, and there is no visible metal skeleton connection between the glass. 

Instead, the imported transparent tape with a thickness of 3MM, which has the effect of transparency and sound insulation.



德莎双玻系统为钢铝结构（内钢外铝、明框系统、隐框系统）；墙体厚度100mm，金属外框45°拼角；隔墙内部垂直、横向支撑骨架为镀锌钢制龙骨；隔墙外部

为6063-T5铝合金型材，表面常规为阳极氧化或静电喷粉处理，配合饰面板、玻璃面板模块组合。

Tesamine frame double glass system is steel and aluminum structure (inner steel and outer aluminum); The wall thickness is 100mm, and the metal 

frame is 45°. The internal vertical and transverse supporting frame of the partition wall is galvanized steel keel; The exterior of the partition wall is 

6063-T5 aluminum alloy profile, the surface is usually anodized or electrostatic powder treatment, and the combination of decorative panel and 

glass panel module. （明框&隐框）双玻隔断系统
TESA



The single glass wall in TESA, wall appearance: wall thickness of 100mm, 45° Angle of metal frame; vertical 

and transverse support skeleton of partition wall is galvanized steel keel; upper and lower rail height of 

25mm, glass frame width of 25mm, module spacing of 4mm; glass assembly: tempered fire glass with 

thickness of 8 / 12mm; glass center device, which can be designed and assembled horizontally.

钢铝单玻隔断系统
TESA

德莎TESA中单玻墙体，墙体外观：墙厚100mm，金属外框45°拼角；隔

墙内部垂直、横向支撑骨架为镀锌钢制龙骨；上下轨高25mm，玻璃框宽

度为25mm， 模块间距为4mm；玻璃装配：厚度为8/12mm的钢化防火

玻璃；玻璃居中装置，可横向设计装配。



魏玛双玻系统为全钢结构，墙体厚度100mm，90°/45°直拼角，金属外框垂直于

框架之上，玻璃装置在全钢金属框架两侧。横向支撑骨架为镀锌钢制龙骨；隔墙

外部为6063-T5铝合金型材，表面常规为阳极氧化或静电喷粉处理，配合饰面板、

玻璃面板模块组合的隔墙。

全钢双玻隔断（防火系统）
WEIMA

The Weima double glass system is an all-steel structure, the wall thickness is 100mm, the 90°and the 

45° straight Angle, the metal frame is perpendicular to the frame, and the glass device is on both 

sides of the all-steel metal frame. The transverse supporting frame is galvanized steel keel; The 

exterior of the partition wall is 6063-T5 aluminum alloy profile, the surface is usually anodized or 

electrostatic spraying treatment, and the partition wall is combined with decorative panel and glass 

panel module.



魏玛单玻系统为全钢结构，墙体厚度100mm，90°直拼角，金属外框垂直于框架

之上，玻璃装置在全钢金属框架两侧。横向支撑骨架为镀锌钢制龙骨；隔墙外部

为6063-T5铝合金型材，表面常规为阳极氧化或静电喷粉处理，配合饰面板、玻

璃面板模块组合的隔墙。

全钢单玻隔断系统
WEIMA

The Weima single glass system is an all-steel structure, the wall thickness is 100mm, the 90° 

straight Angle, the metal frame is perpendicular to the frame, and the glass device is on both 

sides of the all-steel metal frame. The transverse supporting frame is galvanized steel keel; The 

exterior of the partition wall is 6063-T5 aluminum alloy profile, the surface is usually anodized 

or electrostatic spraying treatment, and the partition wall is combined with decorative panel 

and glass panel module.



单面钢板墙系统为全钢结构，墙体厚度50mm，面板外表没有可视金属装饰框架连接，取而代之的是里

面采用包豪仕研发的全钢单边龙骨型材连接，面板处采用挂扣式于墙体之上。隔墙外部为全钢型材，表

面常规为阳极氧化或静电喷粉处理，对原有墙体进行装饰组合成的隔墙。

单面钢板挂墙系统（覆膜&喷涂）
WALL

The single-sided steel plate wall system is an all-steel structure, the wall thickness is 50mm, 

and there is no visual metal decorative frame connection on the surface of the panel. Instead, 

the all-steel single-side keel profile developed by Bao Haosh is connected inside, and the 

panel is hung on the wall. The exterior of the partition wall is an all-steel profile, the surface 

is usually anodized or electrostatic powder treatment, and the partition wall is decorated and 

combined with the original wall.



单面钢板墙系统为全钢结构，墙体厚度100mm，面板外表没有可视金属装饰框架连接，取而代之的是里

面采用包豪仕研发的全钢单边龙骨型材连接，面板处采用挂扣式于墙体之上。隔墙外部为全钢型材，表

面常规为阳极氧化或静电喷粉处理，对原有墙体进行装饰组合成的隔墙。

双面钢板实体隔墙（覆膜&喷涂）
WALL

The single-sided steel plate wall system is an all-steel structure, the wall thickness is 100mm, 

and there is no visual metal decorative frame connection on the surface of the panel. Instead, 

the all-steel single-side keel profile developed by Bao Haosh is connected inside, and the 

panel is hung on the wall. The exterior of the partition wall is an all-steel profile, the surface 

is usually anodized or electrostatic powder treatment, and the partition wall is decorated and 

combined with the original wall.



木饰系统门
厚度55mm、四周铝合金封边 

内部结构为铝合金框架组成

可做实木和胶板表面处理及颜色多样化供选择；

具备良好的隔音、隔热性能；

可设计单开、双开或子母门

玻璃门 
厚度为10mm钢化清玻; 

12mm安全钢化玻璃； 

适配合页或地弹簧； 

可设计单开或双开; 

可设计分层； 

1000mm不锈钢拉手

隐框系统门
厚度55m

铝门框可见面宽80mm，

铝合金表面及玻璃颜色可自定；

具备良好的隔音、隔热性能；

可设计单开或双开；

钢板门
 
可设计单开或双开；

可仿木纹外观；

可分层外观设计 

颜色使用静电精确喷涂处理；

可开玻璃窗口; 

隔音高达44DB; 

耐火性能达到EL60; 

抗撞击550NM

铝框系统门
厚度55mm; 

四周铝合金封边，

玻璃覆盖门框设计；

选配合页、天地轴和闭门器等；

具备卓越的隔音性能；

可设计单开或双开

包豪仕专利门轴
 
改良成品门的传统闭合风格 完

全合乎工程力学设计； 

媲美世界前沿水准， 轻巧随心，

安装简便，经久耐用

把手配件 
国际品牌Griff Werk/格瑞夫; 

国际品牌多玛/ECO ; 

轻巧随心，经久耐用； 

各种类型的锁和铰链； 

可选隐藏式闭门器或隐藏铰链

隔断系统门
DOOR



产品优势
Product advantage

1 2 3 4 5 6
高强耐火

Set high strength
fire resistance

一体成型
Integrated forming

样式独特
Unique style

安装便捷
Easy to install

随心设计
Design as one pleases

精准定位
Precise positioning

全球领先测试机构，按国际测试

标准，长达120分钟的耐火极限

The world's leading testing 
organization, according to 

international testing standards, 
up to 120 minutes of fire 

resistance

严格按照包豪仕产品专利技术生

产标准定制机械设备组建完成的

全钢生产线；一次滚压成型，实

现无焊接技术，精密度高。

In strict accordance with Bao 
Haosi product patented 
technology production 
standards customized 

machinery and equipment set 
up complete steel production 

line; One roll molding, no 
welding technology, high 

precision.

特色门扇、锁具、门铰；外表美

观整洁，更符合力学设计。

Features door, lock, hinge; 
Beautiful and neat 

appearance, more in line with 
mechanical design.

面板扣件一体化组装无需再借助其

他构件，安装程序精简，最大限度

的缩短装修时间和节约劳动成本；

不再为寻找专业安装师而烦恼。

The integrated assembly of 
panel fasteners does not need 
to rely on other components, 
and the installation procedure 
is simplified, which minimizes 
the decoration time and saves 
labor costs; No longer worry 
about finding a professional 

installer.

墙体不受高度限制，可满足设

计师无止境的设计理念。

The wall is not limited by 
height, which can meet the 
endless design concept of 

designers.

高精级金属装饰线条，可实现

模块间距首尾一致毫无偏差，

保证线条美感，和质量恒定。

High precision metal 
decorative lines, can achieve 

the module spacing from 
end to end without 

deviation, to ensure the 
beauty of the line, and 

constant quality.



技术服务
Technical service

为确保本工程达到所要求的质量目标，根据以往的施工管理经验以及本工程的特点，采用项目法管理机制，委派管理经验丰富的

工程师担任本工程的项目经理，各相关职能部门全力配合。工程质量管理安全按照ISO9001质量体系进行全过程的质量控制。

In order to ensure that the project achieves the required quality objectives, according to the previous construction 

management experience and the characteristics of the project, the project method management mechanism is 

adopted, and an experienced engineer is appointed as the project manager of the project, with the full cooperation of 

all relevant functional departments. Engineering quality management safety In accordance with the ISO9001 quality 

system for the whole process of quality control.

在项目工程建设中，要求全体施工人员牢固树立“质量第一”的意识。

In the construction of this project, all construction personnel are required to firmly establish the consciousness of "quality first".

建立质量责任制 建立材料进场检验管理 思想教育保证措施 技术管理保证措施



项目实施
Project implementation

客户可根据其装修的需求来咨询想要获得的装

修服务的价格、装修等方面的内容，公司也会

给该顾客一个预计的估价，可供客户参考。

Customers can consult the price, 
decoration and other aspects of the 

decoration service they want to obtain 
according to their decoration needs, and 
the company will also give the customer 

an estimated valuation for customers' 
reference.

根据项目的平面图，免费制作平、

立面深化图。

提供详细的拟选用类型的产品资料、

技术资料、节点图纸等。

提供产品小样封样和详细的范例图片。

现场尺寸的多次丈量和复核。

According to the project plan, free 
production of flat,

Elevation deepening plan.
Provide detailed product information of 

the type to be selected,
Technical data, node drawings, etc.
Provide product sample seals and 

detailed sample pictures.
Multiple measurements and rechecks of 

site dimensions.

对现场施工尺寸的再次核实。

及时现货供应和专业的运输渠道

最快让产品到现场。

严格按包豪仕安装规范实施安装。

配合施工方处理或解决相关的

现场问题和技术难点。

严格自检，并配合验收和整改

Reverification of site construction 
dimensions.

Timely stock supply and professional 
transport channels

Get the product to the site as soon as 
possible.

Strictly in accordance with the installation 
specifications of Bauhaus installation.

Cooperate with the construction party to 
deal with or solve the relevant

Field problems and technical difficulties.
Strict self-inspection, and cooperate with 

acceptance and rectification

提供完整的产品使用和维护资料，

提供品质保证书。

24小时内进行维护和修缮工作。

不定期的跟踪回访。

Provide complete product use and 
maintenance information,

Provide a quality guarantee.
Maintenance and repair work within 24 

hours.
Irregular follow-up visits.

咨询与定价
Consulting and pricing

定制与销售
Customization and sales

上门勘测与安装
On-site survey and installation

定期回访与售后
Regular return visit and after-sales



合作客户
Cooperative customer

500+
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包豪仕隔墙技术（广东）有限公司
Bauhaus Partition Technology (Guangdong) Co., Ltd.
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